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Zapisnik 14. rednega občnega zbora  

Slovenskega društva za elektronske komunikacije 

ki je potekal v četrtek 21. 11. 2024 ob 18. uri na Fakulteti za elektrotehniko v Ljubljani. 

Dnevni red občnega zbora 

1.      Ugotovitev sklepčnosti, izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja in dveh overiteljev 
zapisnika 
2.      Poročilo o delu društva 
3.      Poročilo o finančnem poslovanju društva 
4.      Poročilo nadzornega odbora 
5.      Poročilo disciplinske komisije 
6.      Program društva za naslednje leto 
7.      Finančni načrt za naslednje leto 
8.      Razno 

 

Ad1 
 
Sklepčnost: Ker občni zbor ni bil sklepčen ob pričetku občnega zbora (ob 18:10 uri prisotnih manj kot 
polovico članov društva), je bilo ob upoštevanju statuta društva treba počakati 30 minut, po tem času 
pa je občni zbor sklepčen, če je prisotnih 10 članov. 
 
V vmesnem času so prisotni prisluhnili predavanju g. Boštjana Tavčarja, z naslovom »Vizija 
informacijske družbe na področju varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami«. 
 
Seja se je formalno pričela 18:40 uri, ko je bila zagotovljena zadostna udeležba. 
 
Izvolitev delovnega predsedstva: Na predlog Izvršnega odbora je soglasno izvoljeno delovno 
predsedstvo: Alojz Hudobivnik (predsednik), in člana Ana Robnik ter Marko Košir.  
 
Zapisnikar in (dva) overitelja zapisnika: Na predlog predsednika delovnega predsedstva so soglasno 
izvoljeni: Špela Dekleva za zapisnikarico, Andrej Kos in Janez Keršmanc za overitelja. 
 
Ad2 
 
Predsednica društva Vesna Prodnik je predstavila poročilo o delu društva za leto 2024. Poročilo je 
objavljeno in dostopno na spletni strani društva https://www.drustvo-sikom.si/za-clane . Geslo za 
dostop so člani prejeli v vabilu na občni zbor. 
 
Kot prioritetno nalogo je izpostavila potrebo po povečanju prepoznavnosti društva ter širitvi članstva 
predvsem s študenti FER, Ekonomske fakultete ipd. 

https://www.drustvo-sikom.si/za-clane
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Izpostavila je pomen konference VITEL, kot osrednjega dogodka društva, na katerem se obravnavajo 
aktualne teme. K sodelovanju in udeležbi na konferenci bi bilo potrebno pritegniti več udeležencev. 
Predsednica je ugotovila, da društvo v letu 2024 ni dalo izjav za javnost. 
Za leto 2025 predsednica predlaga izvedbo strokovnih ekskurzij, podrobnosti bomo oblikovali v 
začetku leta 2025. 
 
Komentarjev na poročilo ni bilo in navzoči člani so soglasno potrdili predstavljeno poročilo o delu 
društva. 
 
Ad3 
 
Tomi Mlinar je predstavil poročilo o finančnem poslovanju društva za leti 2023 ter 2024 (vključno do 
novembra 2024). Poročilo je objavljeno in dostopno na spletni strani društva https://www.drustvo-
sikom.si/za-clane . Geslo za dostop so člani prejeli v vabilu na občni zbor. 
 
Društvo ima odprt tekoči račun na Delavski hranilnici in ne posluje z gotovinsko blagajno. Prihodke 
društvo zagotavlja s članarino ter kotizacijo za VITEL, ki je tudi največji strošek društva. 
 
Navzoči člani so razpravljali o poročilu in sicer se je postavilo vprašanje o potrebi po povišanju 
članarine, a se je razprava premaknila v točko 7. Ker drugih komentarjev na poročilo ni bilo, so 
navzoči člani soglasno potrdili predstavljeno finančno poročilo o delu društva za leti 2023 in 2024 
(do meseca novembra). 
 
Ad4 
 
Dušan Caf je predstavil poročilo nadzornega odbora za leto 2024. Poročilo je objavljeno in dostopno 
na spletni strani društva https://www.drustvo-sikom.si/za-clane . Geslo za dostop so člani prejeli v 
vabilu na občni zbor. 
 
Ker je v predstavitvi ugotovil, da je poslovanje društva pozitivno ter društvo posluje skladno s 
predpisi, so navzoči člani soglasno potrdili predstavljeno poročilo nadzornega odbora društva. 
 
Ad5 
 

Janez Keršmanc je predstavil poročilo disciplinske komisije za leto 2024 – v letu 2024 se komisija ni 
sestala. 
 
Na njegov predlog, so navzoči člani soglasno potrdili predstavljeno poročilo disciplinske komisije 
društva. 
 
Ad6 
 
Med navzočimi člani je potekala razprava o tem, kaj bi lahko društvo še storilo za dvig 
prepoznavnosti, poleg vsakoletne konference Vitel. Naslednji Vitel bo jubilejen štirideseti (40.). Člani 
so se strinjali, da ima posebno vrednost organizacija dogodka na Brdu pri Kranju, a najverjetneje to 
ne pride več v poštev zaradi izjemnega povišanja najemnine za dogodek. Člani so bili tudi soglasni, da 
je bil Vitel na Šobcu izredno uspešen ter so pohvalili organizacijo kot tudi sam prostor. Glede teme se 
člani strinjajo, da mora biti aktualna za člane, v letu 2024 so se začele razprave o odpornosti kritične 
infrastrukture, ki bi lahko bila tudi osrednja tema naslednjega Vitela. 
 
Predsednica je predlagala da se v mesecu marcu izvede strokovna ekskurzija. Člani naj do 15. 12. 
2024 podajo predloge. 

https://www.drustvo-sikom.si/za-clane
https://www.drustvo-sikom.si/za-clane
https://www.drustvo-sikom.si/za-clane
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Člani razpravljajo tudi o financiranju preko pokroviteljev, a s strinjajo, da se s tem lahko načne 
verodostojnost društva, zato se društvo na ta način ne financira. Bi bilo pa za preveriti možnosti 
financiranja preko razpisov, za kar je strokovnjakinja članica Katja Mohar Bastar, ki bi se jo prosilo za 
pomoč ter usmeritev.  
 
Razprava je potekala tudi o izvedbi hekatlona, pa tudi o tem, da bi profesorji FER predstavili društvo 
ter njegov potencial študentom. 
 
Ad7 
 

Kot izhaja iz finančnega poročila, je izvedba Vitel finančno pozitivna. 
 
Članarina se ne povečuje, o čemer so soglasni navzoči člani. 
 
Ad8 
 

Društvo je v letu 2024 prejelo nekaj prošenj za včlanitev v društvo. Prošnje bo v kratkem obravnaval 
Izvršni odbor ter odločil o vlogah in o tem nemudoma obvestil člane društva. 
 
Druge razprave v okviru te točke ni bilo. 
 
Seja občnega zbora se je zaključila ob 19:50 uri. Predsednica se je udeležencem zahvalila za 
udeležbo, Boštjanu Tavčarju za izvedbo predavanja in s tem zaključila občni zbor. 
 
 
Ljubljana, 27. 11. 2024  
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